

## Bestyrelsesmøde nr. 8 den 7. april 2024

**Deltagere:** Vinie Hansen, Irene Berri, Ayse Kaya, Karina Hvid. Lisbeth Kjeldsen, Lene Møller Olsen, Hiba Faisal

**Afbud:** Berit Arngrimson

**Sted:** Teams kl. 16.00-17.30

**Mødeleder:** Vinie

**Referent:** Karina

Dagsorden:	Ansvarlig:	Referat:
1. Status på tilmeldinger til konferencen, herunder gruppetilmeldinger	Irene	<p>Vi har ikke fået ret mange tilmeldinger. Der er pt. kun 69 tilmeldte. Vi diskuterede fordele og ulemper ved at afholde konferencen på trods af, at den giver et stort underskud (ca. 70.000 kr). Vi blev enige om, at vi gennemfører konferencen. Irene giver besked til hotellet om, at vi ikke skal bruge så mange værelser. Vi diskuterede også, om der er et sted, vi evt. kan spare.</p> <p>Vi holder fast i, at vi ikke vil fjerne noget fra programmet. Vinie lægger det på Facebook igen, og Irene sender ud til kommunerne igen. Og så satser vi på, at der kommer nogle flere tilmeldinger.</p> <p>Resten af bestyrelsen prøver også at dele program og tilmelding igen. Ayse foreslår, at de, der er på LinkedIn, prøver at dele den der også.</p> <p>Irene kontakter hotellet og spørger, om det er muligt, vi kan delvist reservere 10 værelser mere uden at hæfte.</p>
2. Praktiske forberedelser: - Indtjekning - Navneskilte - It/computer - Morgensang - Præsentation af oplægsholdere - Mikrofonholdere - Gruppeansvarlige - Bogudstilling / udlodning af bøger - Evaluering - Indmelding i foreningen - Andet	Alle	<p>Karina og Ayse sørger for indtjekning.</p> <p>Irene sørger for navneskilte/klistermærker.</p> <p>Karina medbringer en computer, som kan bruges, hvis der er oplægsholdere, som ikke har computer med.</p> <p>Vinie finder en sang og giver en præsentation af foreningen.</p> <p>Vinie og Hiba deler opgaven med at præsentere oplægsholderne.</p> <p>Ayse og Lene er mikrofonholdere.</p> <p>Gruppeoplæg: Vinie præsenterer Lars Holm</p>

		<p>Lisbeth præsenterer Grøffelfprojektet Karina præsenterer Malene Larsen</p> <p>Lene og Karina sørger for bogudlodningen.</p> <p>Vi kigger alle i vores egne bogreoler, om vi har nogle bøger, vi kan udlodde.</p> <p>Vinie snakker med Torben om at få lavet en QR-kode til evalueringen.</p> <p>Irene sørger for at tage imod indmeldelse i foreningen.</p> <p>Irene sørger for at bestille mødelokale og aftensmad til bestyrelsen.</p> <p>Vi mødes kl. lidt i 18.00 og starter vores møde kl. 18.00 og spiser kl. 20.00.</p>
<p>3. Generalforsamling:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Dagsorden, vedhæftet</li> <li>- Udkast til beretning, vedhæftet</li> </ul>	Vinie	<p>Vinie tilføjer, at Ketty genopstiller som revisor. Vi mangler en suppleant til revisorposten. Derudover mangler vi to suppleanter til bestyrelsen.</p> <p>Tidligere bestyrelsesmedlem Jane Nielsen vil gerne stille op til bestyrelsen, men hun kan ikke deltage i konferencen. Irene beder hende om at sende en mail om, at hun gerne vil stille op, og så kan dirigenten få den. Irene spørger Ketty, om hun vil være dirigent.</p> <p>Irene bestiller lidt drikkevarer og snacks.</p>
4. Emner til Nyhedsbrev nr. 5	Alle	Reminder om, at vi har forlænget fristen for tilmelding.
5. Eventuelt	Alle	I forhold til, om foreningen skal fortsætte, så foreslår Hiba, at vi laver en folder/flyer om foreningen, som vi kan dele ud i de kommuner, bestyrelsens medlemmer er ansat i.
6. Mødeplan: Næste møde den 10. juni	Alle	